

與巴林海關簽訂「認可經濟營運商」互認安排

Signing of AEO Mutual Recognition Arrangement with Bahrain Customs Affairs



▶ 海關關長何珮珊率領香港海關代表團與巴林海關代表進行會議。

The Commissioner of Customs and Excise, Ms Louise Ho, led a delegation of Hong Kong Customs to conduct meeting with representatives of Bahrain Customs Affairs.

▶ 簽訂AEO互認安排後，香港與巴林雙方交換已簽署的文本。

The exchange of the signed AEO MRA between Hong Kong Customs and Bahrain Customs Affairs.

海關關長何珮珊於四月二十二日率領香港海關代表團到訪巴林海關，並於艾希迪與巴林海關關長Shaikh Ahmed bin Hamad Al Khalifa簽訂「認可經濟營運商」(AEO)互認安排，以鞏固兩地的貿易關係和進一步加強國際供應鏈安全。

是次與巴林簽署的互認安排是促進兩地交流和合作的里程碑，將加強兩地國際貨物安全，促進合法跨境貨物流通，亦使香港和巴林的AEO顯著受益，加強雙方企業在國際市場的競爭力。自推行「香港AEO計劃」以來，香港海關已經與15個海關組織簽訂了互認安排。在互認安排下，兩地AEO可受惠於兩地海關提供的通關便利，包括減少查驗和優先清關。

The Commissioner of Customs and Excise, Ms Louise Ho, led a delegation of Hong Kong Customs to visit the Bahrain Customs Affairs (BCA) to sign the Authorized Economic Operator (AEO) Mutual Recognition Arrangement (MRA) with the President of the BCA, Mr Shaikh Ahmed bin Hamad Al Khalifa, in Al Hidd on April 22 to strengthen mutual trade relationship and foster greater security in the global supply chain.

The signing of the MRA is a milestone of fostering the connection and collaboration between Hong Kong and Bahrain. The MRA will reinforce international cargo security while facilitating legitimate cross-boundary cargo movements of the two places and bringing significant benefits to AEOs in both sides, as well as enhancing their competitiveness in the international market. Since the launch of the Hong Kong AEO Programme, Hong Kong Customs has ratified MRAs with 15 Customs administrations. Under the MRA, AEOs from the signatory countries or regions can enjoy reciprocal trade facilitations including reduced inspection and prioritised clearance.



聯絡我們
Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關貿易關係及公共傳訊科

Office of Trade Relations and Public Communication
Customs and Excise Department

